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ČESKO: Kdo si myslel, že po výměně nynější vlády se zbavíme některých starých problémů,
velmi se mýlil. Voliči Spolu a Pirstanu se snažili zbavit Andreje Babiše a některých průvodních
dopadů jeho vlády na naši společnost. V mnoha věcech je to vcelku pochopitelné, protože lze stále
ještě současného předsedu vlády považovat za výkladní skříň zvrácenosti politiky a jejích aktérů.
Jenže jestliže Babiš zneužívá všeho, čeho může, a o morálce má výrazně zkreslené představy, pak se
aspoň občas snažil jít proti rozhodnutím Evropské unie.

 

Blížící se okamžik výměny mohl být pro mnohé určitou nadějí. Jenže ještě k němu nedošlo a
vidíme, že zásadním programem obou koalic bylo odstranění Babiše a dostání se korytu. Jejích
představitelé se ještě ani nechopili moci, ale už přemýšlí, jak to udělat, aby se při nedostatku postů
dostalo na všechny. Nečekejme tedy úspory pomocí zeštíhlování státu a jeho úřednického aparátu,
ale spíše naopak. Přidejme poněkud rozsáhlejší klientismus, což navazuje na zjištění, že bude více
úřadů. Piráti v sobě nemají dostatek soudnosti a STAN mají možná určité výčitky, že se jim podařilo
své partnery tak dobře zesměšnit. Top09 je stranou založenou politickými matadory a vyžírky, takže
Markéta Pekarová Adamová jako jejich pohrobek v čele sněmovny není nic jiného než zbytečně
vyhozené státní peníze, protože jinak jakýkoliv její post postrádá logiku a vysvětlení.

Počítat tedy s nějak pozitivním přístupem k naší ekonomice by bylo naivní. O zahraniční
politice je dopředu rozhodnuto. Fialova vláda rozhodně nevyřeší rozkol s Ruskem a nedopustí
zlepšení vzájemných vztahů. Je s podivem, že v tažení proti Moskvě se s Babišem po obvinění
ruských agentů z výbuchů ve Vrběticích shodují, možná by byla ještě tvrdší. Malý dotaz k této
situaci. Pane Fialo, a čím že budeme v následujících měsících a letech topit? O elektřině vůbec
neuvažujte, i s Vaším přispěním bude tak drahá a nedostupná, že se stane luxusní komoditou.
Důvodem jsou Vámi dopředu avizované naděje v široké možnosti, které nám poskytne Green Deal.
Pokud o tom nevíte, tak vše s ním spojené dělá z dosavadního života hezkou vzpomínku a z
budoucnosti průšvih spojený s katastrofálním zdražováním všeho, co si dokážeme představit.
Následný Great Reset režírovaný jedním z Vámi obdivovaných Klausem Schwabem představujícím
avantgardní levicovou politiku, na jehož konci nemá nikdo z nás nic vlastnit, být za to rád a v
podstatě prioritou bude neustále makat, abychom neumřeli hlady, možná plně vyhovuje Vašemu
panevropskému a filosofickému vnímání Evropy, v níž chcete zastávat důležitou roli.

 

S Petrem Fialou nemá moc cenu se o tomto bavit. Už před volbami naznačil směřování
České republiky do eurounijní řiti. Nejsme médium žijící z poplatků občanů, můžeme si dovolit to
tedy říct takto otevřeně. Moc jiných to neudělá. Jeho voliči tak rozhodli za nás a dokud nezmění
názor a nepřijdou na to, jak moc se ve svých nadějích do něj vložených zmýlili, nečekejme žádný
velký odpor. Některým to však už došlo. Tedy těm, kteří věřili, že s příchodem dosavadní opozice ke
korýtkům dojde k přehodnocení chování politiků k občanům v době covidové. Jenže prvním počinem
ještě neuznané vlády je sestavení jakési vládní komise pro boj s covidem složené z největších
gaunerů vybraných covidomafií, které má velet proslulý Chlíbek. Jsou v ní i Maďar a Smejkal, tedy
další šílenci, kteří prosazují mohutné restrikce svobod a samozřejmě v covidu našli obrovskou
možnost svého dalšího sebeuplatnění. Je tedy vcelku jasné, co přijde. Nikoliv postupné uvolňování a
konec protizákonných opatření a jejich vyhlašování.
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Spolu s Pirstanem si upraví zákony tak, aby jim umožnily přitvrdit a možná budeme ještě
vzpomínat na to, jak ultralumpové z éry Andreje Babiše využívající covidu k vlastnímu
obohacení byli ,,šetrnými“ k občanům. Zní to strašidelně, protože už nyní jsme na pokraji diktatury
covidohysteriků. Kdyby byla komise složena jak z posluhovačů farmaceutických koncernů, tak i jejich
oponentů, mohli bychom si myslet, že ODS se svými koaličními partnery jde vstříc demokratickým
principům. To se však nestalo. Bude zajímavé, až se lidé probudí a v ulicích budou stát vedle sebe
voliči Babiše, ODS, Trikolory, SPD a třeba Volného bloku, které bude spojovat odpor k prodlužování
vymyšlené pandemie. Ten okamžik by stálo za to nazvat Velkým probuzením. Nyní jde o to neztratit
naději, nenechat se zlomit a udělat vše proto, aby jak odcházející, tak i nová vláda pochopily, že
nejsme ochotni přistoupit na jejich hry. Jedno je jisté. Babiš nás od prohnilé EU nevzdálil a Fiala
udělá vše proto, aby nás do ní plně integroval. Je dost možné, že teď jde skutečně o celou naši
budoucnost. Eurohujerská budoucí vláda může pokazit vše, co pokazit lze. Volby už to nezvrátí,
ostatně v Senátu si prosadili možnost korespondenčně volit ze zahraničí. Jak to dopadlo v USA, to už
víme. Připustíme li, aby v tomto trendu pokračovali, je nejvyšší čas hledat místo, kam odejít. Jenže
pro nás, kteří máme rádi Českou republiku, je tato emigrace nepředstavitelná. Pak je tedy třeba
bojovat. Kolik nás takto dokáže přemýšlet? A malý dovětek. Kolik měsíců uplyne, než se opět pokusí
prosadit směrnici EU, pomocí které odzbrojí legální držitele zbraní?
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